

东南亚研究

双月刊 2019 年第 5 期（总第 242 期） 9 月 20 日出版

□ 东南亚国别与地区

- 1 权力下放与分离主义治理——基于亚齐与非南的案例分析
李捷 雍通
- 22 “民主的盛宴”——评 2019 年印尼大选与华人参政 李皖南
- 41 国际组织对湄公河地区跨国人口贩运的参与治理
——基于 UNIAP 的案例分析 周龙

□ 亚太政经观察

- 58 越南权力结构历史性变化与中越海上联合开发探索 成汉平
- 72 越南“东海”考辨 孙志文 王楠
- 86 越南制造业在全球价值链的位置研究 黄郑亮
- 109 美国对菲律宾的初期殖民政策：修士问题与“塔夫脱使团”
陈冬梅

□ 中国与东南亚

- 124 东亚国家如何看待“一带一路”——基于对东亚八国精英的访谈
薛力
- 138 安全感知、发展诉求与菲律宾对华政策转变 席桂桂 凌胜利

[期刊基本参数] CN44-1124/D*1959*b*16*160*zh*p*¥25.00*2000*9*2019-05

SOUTHEAST ASIAN STUDIES

Bimonthly Number 5 2019

1	Decentralization and Separatism Governance: A Case Study of Aceh and Southern Philippines	LI Jie & YONG Tong
22	Democracy's Feast: 2019 Indonesia General Elections and Chinese Indonesian Participation	LI Wannan
41	The Study of International Organization's Participatory Governance in the Mekong Region: Case Analysis Based on UNIAP	ZHOU Long
58	The Historical Changes of Vietnam's Power Structure and the Joint Development of China and Vietnam	CHENG Hanping
72	A Textual Research on the “ Biển Đông ” of Vietnam	SUN Zhiwen & WANG Nan
86	Research on the Position of Vietnamese Manufacturing in Global Value Chain	HUANG Zhengliang
109	American Early Colonial Policy towards the Philippines: The Friars Issue and the Taft Mission to the Vatican	CHEN Dongmei
124	How the East Asian Countries Look at BRI? —A Survey Based on Interviews with 19 Elites from 8 Countries of East Asia	XUE Li
138	Security Perception, Development Requirement, and the Adjustment of Philippines' China Policy	XI Guigui & LING Shengli